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PROTOKÓŁ  

z  XLVIII SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 22 czerwca 2023 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1010, zamknięcie – godz. 1115. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 15 Radnych - lista obecności w 

załączeniu do protokołu.  

Ponadto w obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad XLVIII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XLVI i XLVII Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Wnioski, informacje i zapytania radnych. 

6. Przedstawienie i debata nad raportem o stanie gminy Brąszewice za 2022 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Brąszewice wotum zaufania. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania Budżetu Gminy Brąszewice za 2022 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Brąszewice absolutorium za 2022 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Brąszewice. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2023 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na finansowanie planowanego deficytu 

budżetu gminy Brąszewice na rok 2023. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na 

ławników do sądów powszechnych. 

14. Sprawy różne. 

15. Zamknięcie obrad XLVIII sesji Rady Gminy. 

 
Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XLVIII sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie porządek obrad. W 

głosowaniu wzięło udział  15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem proponowanego porządku 

obrad głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad. 

 

Ad. 3 

Radni nie wnieśli uwag do protokołów z XLVII i XLVIII sesji Rady Gminy. 
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Ad. 4 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności między sesjami w okresie od 27 kwietnia   

2023 r. do 21 czerwca 2023 r.  

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

 

Ad. 5  Wnioski, informacje i zapytania radnych.   

Radna Justyna Brąś podziękowała za remont drogi na ul. Leśnej. Zgłosiła zły stan asfaltu i poboczy na 

drodze powiatowej na ul. Zabrodzie. 

Radny Zenon Ciupek podziękował za remont drogi Godynice-Sokolenie. Zapytał o pobocza na tej 

drodze. 

Radny Józef Przezak podziękował za remont drogi w lesie Przedłęcze. Zgłosił potrzebę uzupełnienia 

poboczy. Zgłosił potrzebę remontu drogi relacji Przedłęcze-Sokolenie. 

Radny Adam Laskowski podziękował za remont drogi Czartoria-Lisy.  

Radny Antoni Sowizdrzał podziękował za remont drogi w m. Gałki i w m. Żuraw. Zgłosił potrzebę 

wycinki gałęzi koło remizy przy skręcie na Trzcinkę. Zgłosił potrzebę remontu poboczy na drodze 

powiatowej. 

Radna Marzena Cichecka podziękowała za remont drogi w m. Grabostaw. Zgłosiła potrzebę naprawy 

skrzyżowania w m. Trzcinka-Grabostaw-Pipie (brak asfaltu)(droga powiatowa). 

Radny Andrzej Smok podziękował za remont drogi w m. Zwierzyniec i w m. Zadębieniec. 

Radna Zdzisława Komenda podziękowała za remont drogi w m. Chajew Kolonia. 

Radny Józef Toruński podziękował za wykonanie remontu kolejnego odcinka drogi w m. Sowizdrzały. 

Zgłosił potrzebę naprawy poboczy i wykoszenie poboczy na drodze powiatowej. Zgłosił potrzebę 

uzupełnienia dziur w drodze w relacji m. Trzcinka-Kamieniki. Zgłosił dużą dziurę w poboczu w m. 

Trzcinka. Zgłosił dziury w drodze od m. Trzcinka do m. Pokrzywniaki. Zgłosił potrzebę wycinki 

zakrzaczeń na drodze gminnej w m. Trzcinka. 

Radny Remigiusz Ubycha podziękował za remont drogi na ul. Wojkowskiej. Zgłosił potrzebę 

uzupełnienia poboczy na tej ulicy. 

Radny Jan Świątek podziękował za remont drogi w m. Błota. 

Radny Bartłomiej Kuś podziękował za remont drogi na ul. Ks. Nierychlewskiego i ul. Kościelnej. 

Radna Grażyna Dobruchowska podziękowała za wszystkie wykonane prace.   

Radny Adam Sowizdrzał podziękował za nakładkę asfaltową i pobocza w m. Bukowiec. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zgłoszenia Radnych. 

 

Ad. 6 

Przedstawienie i debata nad raportem o stanie gminy Brąszewice za 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że raport o stanie gminy Brąszewice za 2022 rok został 

przekazany Radnym, a także został opublikowany w BIP. Nie było zgłoszeń mieszkańców do debaty. 

Radni nie wnieśli uwag do raportu.  

 

Ad. 7  

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Brąszewice wotum zaufania. 
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Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XLVIII/266/2023 z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Brąszewice wotum 

zaufania. 

 Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część 

protokołu. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania Budżetu Gminy Brąszewice za 2022 rok. 

Skarbnik Gminy przedstawiła uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

sprawie opinii o sprawozdaniu finansowym oraz sprawozdaniu z wykonania Budżetu Gminy Brąszewice 

za 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XLVIII/267/2023 z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania Budżetu Gminy Brąszewice za 2022 rok. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad.9 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Brąszewice absolutorium za 2022 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Laskowski przedstawił Uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie Wójtowi 

Gminy Brąszewice absolutorium za 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XLVIII/268/2023 z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Brąszewice 

absolutorium za 2022 rok. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad.10 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Brąszewice. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XLVIII/270/2023 z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Brąszewice. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 
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Ad.11 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XLVIII/271/2023 z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2023 

rok. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad.12 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na 

finansowanie planowanego deficytu budżetu gminy Brąszewice na rok 2023. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XLVIII/269/2023 z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu na finansowanie 

planowanego deficytu budżetu gminy Brąszewice na rok 2023. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad.13 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania zespołu do spraw 

zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XLVIII/272/2023 z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie powołania zespołu do spraw zaopiniowania 

kandydatów na ławników do sądów powszechnych. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

 

 

 

Ad.14. Sprawy różne. 

Wójt Gminy odczytał pismo otrzymane z PZD dotyczące interpelacji złożonych przez Radnych. 

Wójt Gminy poinformował, że 16.06.2023 roku zostały otwarte oferty na modernizację drogi 

powiatowej na terenie gminy Brąszewice w ramach rządowego funduszu „Polski Ład”. (droga na ul. 

Zabrodzie). 

Wójt Gminy podziękował za wotum zaufania i za absolutorium. Stwierdził, że to efekt pracy wielu osób 

nie tylko Wójta, ale również pracowników Urzędu Gminy. 

Przedstawił ogólne informacje o inwestycjach i o wykonanych pracach w roku 2022. 

 

Radna Grażyna Dobruchowska pogratulowała Wójtowi otrzymania absolutorium. 
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Ad.15. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XLVIII sesji Rady Gminy o godzinie 1115.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołowała J. Wolska 

 

 Przebieg sesji transmitowany był w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Brąszewice: 

www.braszewice.bip.net.pl 


